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Zıllıoğlu 'na son görev 
✓Prof. Dr. Osman 
Zıllıoğlu için düzenle
nen cenaze törenine 
Anadolu Üniversitesi'n
den Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç ve öğretim 
elemanları da katıldı. 
✓ Ataç: Böylesine bir 
bilimadamının en 
verimli çağında bu 
şekilde kaybe
dilmesinde dolayı 
çok üzgünüm. 

Burak MAVİ 
nadolu Üniversitesi'nin 
çeşitli eğitim birimlerinde '------------------~"""'---"""""''""-------------'-----
yönetıcil ik ve öğretim Geçirdiği rahatsızlık sonucu yitirdiğimiz Prof. Dr. Osman Nedim Zıllıoğlu için Galatasaray Üniversitesi Rektörlüğü 

üyeliği yapan Prof. Dr. Osman önünde düzenlenen törene, Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Engin Ataç, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Nezih 
Nedim zıllıoğlu, 14 Temmuz Varcan ve Prof. Dr. Haluk Gürgen, üniversitemiz eski rektörleri Prof. Dr. Akar Öcal ve Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen 
1998 günü geçirdiği rahatsızlık ile üniversitemizden çok sayıda öğretim elemanı da katıldı. Prof. Dr. Zıllıoğlu'nun cenazesi, Ortaköy Camii'nde 
sonucu aramızdan ayrıldı. kılınan cenaze namazından sonra Zincirlikuyu Mezarlığı'na defnedildi. 

Prof. Dr. Zıllıoğlu için 16 Tem-
muz günü İstanbul'da düzenlenen cena
ze törenine Anadolu Üniversitesi'nden 
çok sayıda öğretim elemanı katıldı. Prof. 
Dr. Osman Nedim Zıllıoğlu'nun naaşı, 
1994'den bu yana görev yapmakta oldu
ğu Galatasaray Üniversitesi'ne getirildi. 
Burada düzenlenen törende ilk söz alan 
Galatasaray Üniversitesi öğretim eleman
larından Yaman Öztek, gerçek anlamda 
bir ağabeyini kaybettiğini ve Zıllıoğlu'nun 
üniversitenin kuruluş aşamasından bu ya-

na büyük emek verdiğini söyledi. Daha 
sonra bir konuşma yapan Galatasaray 
Üniversitesi İletişim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Süheyl Batum ise üniversitedeki 
birimler arasındaki iletişimin, Zıllıoğ
lu'nun yoğun gayretleri sayesinde bugün
kü duruma geldiğini belirtti. 

Anadolu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Engin Ataç da yaptığı konuşmada şunları 
söyledi: 
"Aynı üniversitede çalıştığım, doçentli-

XÖF'iin İngiltere çıkarması 
Açıköğretim Fakültesi, ingiliz Açık Üniversitesi ile bir dizi 
anlaşmaya imz.a attı. Buna. göre her iki üniversite arasında 
bilgi ve deneyimlerin paylaşılmasından ortak projelerin 
geliştirilmesine yönelik birçok konuda mutabakat sağlandı. 

tmBIIIKernal İ. COŞKUN 

Aqköğretim Fakqftesi Dekanı Prof. 
Dr. Ali Ekrem Qzkcıl, Dekan Yar

dımç151 Doc.Dr. Nai'mı Ulutak ve İleti
şim Bılirnleri Fakültesi öğretim üyesi 
Prof.Dr. Murat Barkan İngiliz Açık Üni
versitesi ile bir dizi temaslarda bulun
mak için Londra'ya gittiler. 29 Haziran-
5 Temrtıuz tarihleri arasında gerçek!e
~en temaslardan sonra acıklanıalarda 
bulunan Özkul, İngiliz Aı;·ık Üniversite
si ile gerçekleştirilen anla~malar 
hakkında bilgi verdi. Buna göre Anado
lu Üniversitesi ile İngiliz Açık Üniversi 
iPSİ arasında bilgi ve deneyimi{'rin pay
laşılması, öğretim üyesi değişıml, prog
ram ve derslerın aktarımı, İngiliz Açık 
Üniversitesi'nin programlarının AÖF'ye 
aktcırımı, İngiliz Açık Üniversitesi'ne 
prodüksiyon yapılması ve uluslararası 
ortak projelPre girişilmesi konularında 
mutabakat sağlandı. Özkul amaçlarının 

ileri teknolojileri uzaktan öğretim siste
minde kullanarak, lrfuslar;mısı benzer 
kuruluşlarla ışbirlğinde buJyrırrıak ve sis
temin kalitesini ve etkinliğini arttırmak 
olduğunu söyledi. özkuf, İngiliz Açık 
Üniversitesi ile uluslararası ortak proje
lere girişilmesiyle Dünya Bankası ve 
benzeri kuruluşlardan da kredi sağlana
cagırıı kayctettı. 

İngiliz Açık Üniversitesı ıle kısa va
dede yapılacak çalışmaların başladığını 
w bu aşamada ingiltere'den çalışma 
grlıplarını oluşturmak üzere uzman 
davet edileceğini belirten Özkul, 
üniversitemizden de oğretim üyelerinin 
1 ondra'ya gönderilecegini ifade etti. 
Özkul, İngiliz Açık Üniversitesi ile ger
çekleştirilecek bu proje sayesinde AÖf 
öğH•ncilerine destek sistemlerinin haya
ta gc•çiril~e~ini V<' ögrenci ik• kurum 
ılışkisınin daha iyi bir düzeye geleceginı 
sözlerine ekledi. 

ği hatta profesörlüğü aynı dönemde aldı- Yayla, "Bu yıl ilk mezunlarını verirken ne 
ğımız bir dostumu kaybetmek çok acı. kadar da mutluydu" diye konuştu. 
Anadolu Üniversitesi'ne büyük katkıları Galatasaray Üniversitesi'ndeki törenin 
olan Osman Zıllıoğlu'nu tanıdığım için ardından Prof. Dr. Osman Zıllıoğlu'nun 
çok mutluyum. Ancak böylesine bir bili- cenazesi Ortaköy Camii'nde kılınan öğle 
madamının en verimli çağında bu şekilde namazından sonra Zincirlikuyu mezarlı-
kaybedilmesinden dolayı çok üzgünüm." ğında toprağa verildi. 

Galatasaray Üniversitesi Rektörü Prof. Ne dediler? 
Dr. Yıldızhan Yayla da Prof. Dr. Zıllıoğ- Prof. Dr. Engin Ataç: 
lu'nun yönetimin her kademesinde çalı-

"Prof. Dr. Osman Zıllıoğlu Anadolu 
şan gönüllü bir katılımcı olduğunu ifade Üniversitesi'nde bulundugvu 15 yıllık aka-
etti. Üniversite'nin kuruluş çalışmaları sı-
rasında da Zıllıoğlu'nun Eskişehir'den ge- demisyenlik yaşamının yanında Sosyal 
lip kendilerine yardım ettiğini kaydeden Bilimler Enstitüsü Müdür Yardımcılığı, 
.-=-~-~~.,,,,..,,..---~,_,,,...._..._..,.,,,,,...,.,._-,....._..=-,,-..,,.,,..~ Eğitim Fakültesi Dekan Yar

dımcılığı ve İletişim Bilimleri 
Fakültesi'nin Dekanlığını yap
tı. Zıllıoğlu'nun genç yaşta ve
fatı bizleri çok üzdü. Henı 
böyle değerli bir insanı hem 
de dostumu kaybettiğim için 
çok üzgünüm. Eşi ve tüm aile
si başta olmak üzere Galata
saray ve Anadolu Üniversite
lerine başsağlığı diliyorum." 

Prof. Dr. Haluk Gürgen: 
"Prof. Dr. Osman Zıllıoğlu 

benim mesleğe başladığım 
yıllarda tanıdığım ve sevdiğim 
bir ağabeyimdi. İletişim Bilim
leri Fakültesi Dekanlığı döne
mınde, Dekan Yardımcısı ola 
rak atanarak onunla birlikte 
çalışma fırsatı buldum. Kendi
sine şükran borçluyum. Onun 
döneminde dekan yardımcısı 
ve bölüm başkanı oldum. 
Onunla özel olarak da dostlu
ğumuz vardı. Arzumuz tekrar 
Eskişehir'e dönmeleriydi. 
Kendisinin isteği üzerine Ga
latasaray Üniversitesi'ncle 
ders verdim. Kendisine Al
lah'tan rahmet yakınlarına baş 
sağlığı diliyorum." 



Amatör Oyunculuk 
Kursu 'nun ardından 
Türkiye'de amatör tiyatroculuğun gelişmesinde önemli bir adım 
olan "Amatör Tiyatrolar İçin Oyunculuk Kursu" sona erdi. 
On gün boyunca Devlet Konservatuvarı öğretim üyeleri tarafından 
verilen eğitim sonunda amatör tiyatroculara sertifikaları verildi. 
MIM\i fi, Atilla Önver 

Devlet Konservatuvarı tarafından 1-1 O 
Temmuz 1998 tarihlerinde gerçekle

ştirilen "Amatör Tiyatrolar İçin Oyuncu
luk Kursu 11 so
nunda, kursi
yerlere sertifi
kaları verildi. 

yunca atölye çalışmaları, ses konuşma, 
mimik rol, oyun metni inceleme, makyaj 
ve tasarım dersleri aldılar. Ayrıca akşam
ları düzenlenen sohbetlerde, 11 Rus Tiyat
rosu ve Stanislavski11, "Çocuk Tiyatrosu", 
11Josef Szajna", "Tiyatro ve Müzik11, "Ti
yatro İşletmesi", "Oyun Yönetimi 11 konu
larında Konservatuvar öğretim elemanla
rıyla kursiyerler düşünce alışverişinde bu
lundular. 

önemli bir olay11 

dedi. 
Kurs süresince 

Doç. Dr. Feri
dun Akyürek 1 

Yrd. Doç. Dr. 
Mustafa Sek
men, Arş. Grv. 
Cengiz Tora
man1 Ok. Selda 

Konservatuvar Müdürü Prof. Dr. Bahadır Gülmez kursiyer 
öğrencilere sertifikalarını verdi. 

Kurs, ama
tör tiyatrolarda 
etkinlik göste
ren oyuncula
ra yönelik ola
rak düzenlen
di. En az bir 
yıl amatör ti

Kursun koordinasyonunu gerçekleştiren 
Yrd. Doç. Dr. Mustafa Sekmen kursiyerle
rin kurstan çok memnun kaldığını söyle
di. Özellikle Devlet Tiyatrosu oyuncuları
nın amatörlere karşı çok duyarsız olduğu 
konusunda amatörlerden eleştiri geldiğini 
vurgulayan Sekmen, 11Amatörlerin böyle 
bir akademik ortamda profesyonel eğitim 
almaları amatör tiyatro dünyası için çok 

Ergün1 Öğr. Grv. Erhan Tuna, Öğr. Grv. 
Süleyman İnceefe, Öğr. Grv. Türkan Gök
taş verdikleri derslerle amatörlerin geliş
melerine katkıda bulundular. 

tiyatrolara kurs verilmesi önerilmiş ve 
Devlet Konservatuvarı'nın bu konuda bir 
kurs vereceği açıklanmıştı. 1 . Amatör Ti
yatrolar Kurultayı'na katılan Anadolu 
Üniversitesi Devlet Konservatuvarı temsil
cileri Yrd. Doç. Dr. Mustafa Sekmen'in de 
içinde bulunduğu grubun kurs teklifleri 
coşkuyla karşılanmış ve kurultay progra
mına alınmıştı. 

'---------'-"'~~- ya t r o c u I u k 
Kurs Koordinatörü yapmış kursi-

Dr. Mustafa Sekmen yerler kurs bo-

Türk tiyatro tarihinde önemli bir rol oy
nayan1 20-21 Mayıs tarihlerindeki 1. 
Amatör Tiyatrolar Kurultayı 1 nda 11Amatör 
Tiyatroların Artistik Düzeyini Yükselt
mek11 başlıklı atölye çalışmasında amatör 

TOBAV Başkam Tamer Levent: 

Özerk Sanat Konseyi kurulmalıdır 
İş Bankası büyük ödülleri 2 milyar 
iŞ SANKAS.l Büyük Ödülleri198 bu yıl da sahiplerini 

buluyor.18 yıldır Türkiye'de edebiyat1 bilim ve sa
nat alanlarında yapılan çalışmaları ödüllendiren iş 
Bankası1 bu yıl da öykü, resim, toplum ve insan bi
limleri dalında2 milyar TL, İş Bankası Büyük Ödül 
Simgesi ve Onur Belgesi ile verilecek. 

Tiyatro Opera ve Bale Çalışanları 
Derneği Başkanı Tamer Levent ilk 

kez gerçekleştirilen "Amatör Tiyatrolar 
için Oyunculuk Kursu"nun sertifika tö
reninde hem konuşma yaptı hem de 
kursu başarıyla tamamlayan kursiyer
lere sertifikalarını verdi. Kurs 0zerine 
görüştOğümüz Tamer Levent soruları
mızı cevapladı: 

ilk kez gerçekleştirilen bu kursu 
nasıl değerlendiriyorsunuz? 

TLirkiye'de ilk kez gerçekleştirilen 
Amatör Tiyatroculuk Kursu'nun tekrar
lanması şart. Amatör tiyatraculuğun 
gelişiminde bu tür kurslar önemli ge
lişmeler sağlayacaktır. Çünkü gelişmiş 
ülkelerde amatörlüğün gelişmesinde 
çok ciddi önlemler alınmıştır, ama 
Türkiye'de amatörlük kendi haline bı
rakılmış ve insanlar kaderin çizdiği 
yolda amatör tiyatro yapmak zorunda 
kalıyorlar. Bu işin okulu yok, örgütü de 
yok, biz TOBAV olarak profesyonelle
rin kuruluşuyuz, ama Uluslararası 

Amatör Tiyatrolar Birliği 1 nin de temsil
cisiyiz. Bu ülkenin kendi kültürünün 
bunu talep eder hale gelmesi gerekir 
ve dolayısıyla üniversitelerin sahip çık
ması gerekir. Anadolu Üniversitesi bu 
açıdan önemli bir adım attı. 

Türkiye'nin amatör sanat yaşa
mında TOBAV'ın yeri nedir? 

TOBAV'ın yeri kavram kargaşaları
nın yaşandığı günümüzde kavramları 
açarak anlaşılır hale getirmek. Ve bu 
kavram kargaşası içerisinde, Türki
ye1de profesyonel çalışma yasasında 
tiyatroculuk bir meslek olarak görül
mediğine göre1 ki bu durumda amatör
lük zaten yok ve demokrasi kültürü
nün kendi kendine oluşacağını zanne
diyoruz. Kaderci bir anlayış var bizde1 
eğer bu kaderci anlayışla devanı ede
cek olursak cumhuriyetimizin 80. yı
lında ciddi olumsuzluklar yaşayacağı
mızı düşünüyorum. Çünkü cepten ye
nen Cumhuriyet kültürü tazelenme
dikçe, mutlaka çöküşler yaşanacaktır. 

Bu ortam içerisinde, bir Türk Tiyatro 
Yasası 1 bir Türk Tiyatro Kurumu kurul
malıdır1 bir Türkiye Özerk Sanat Kon
seyi kurulmalıdır. TOBAV amatörlü
ğün geliştirilmesi ve özendirilmesini 
sistemli olarak ele almaktadır ve bunu 
programlayacak bir yapı oluşturulma
lıdır. Amatörlere malesef devletimiz 
sahip çıkmıyor1 devletin bu anlamda 
bir organizasyonu yok. TOBAV bunun 
için uğraşıyor. 

Bugün için Türkiye'de amatör ti
yatrocuların durumu nedir? 

Amatörler örgütsüz ve onları koru
yacak herhangi bir kurum yok. TO
BAV olarak gereçekleştirmekte oldu
ğumuz 11Sanata Evet11 kampanyasıyla 
da amatörlere sahip çıkıyoruz. Ancak 
daha önemlisi amatörlerin kendilerine 
sahip çıkmaları ve başkalarından ta
leplerde bulunmaları gerekiyor. Birdi
ğer hususun da devletin yaşamı sanat
sallaştırma konusunda meslek olarak 
benimsemiş insanların haklarını koru
ması. Amatörce yaşamı sanatsallaştıı·

------~___, ma konusunda çalışan kişilerin ise 

.. $ 

TOBA V Başkanı Tamer Levent (sağ başta) amatör tiyatrocularla birlikte. 

başvuracakları kurumların olması ge
rekiyor. Bu bir yasa ile düzene girebi
lir. Şu an amatörler dağınık durumda 
ve ilk kez Anadolu Üniversitesi ve TO
BAV işbirliği ile bu organizasyon ger
çekleşti. 

Bu organizasyona TOBAV'ın 
katkısı ne oldu? 

BiL geçtiğimiz yıl içerisinde bir tiyat
ro kurultayı di.izenledik ve amatörlerin 
eğitilmesi gereğini savunduk. Bizim 
payımız ise kurultaylar düzenleyerek 
amatörlere ulaşmak amatörlerin bu
luşmasını sağlamak, yani bu kültürün 
yaygınlaşmasında bir öncülük yapıyo
ruz. Biz bunları yapmamış olsaydık 
muhakkak birileri yapardı ama on yıl 
onbeş yıl geçmiş bu da önemli bir za
man kaybı olurdu. 

Yarışma Seçici Kurulu'nda ise roplum ve İnsan Bi
limleri dalında üniversitemizin kurucularından 
Prof. Orhan Oğuz, Edebiyat Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. İhsan Güneş ve eski öğretim üyelerınden Ah
met Mumcu yer alıyor. 

Anadolu Üniversitesi Öğrenci 
Senfoni Orkestrası'na doğru 
DEVLET KONSERVATUVARl1nda yeni öğretim yılıyla 

birlikte yeni bölümler açılıyor. 1998-1999 öğretim 
yılında Trompet1 Trombon, Obua ve Vurmalı Çalgı
lar bölümleri açılıyor. Konservatuvar'da ilk kez açıla
cak bu bölümlere öğrenciler, lise devresine alınacak . 
16 yaşından gün almamış ve ilköğrenimini tamamla
mış adayların girebilecekleri sınavla öğrenci kaydı 
yapılacak. Flüt Klarnet, Fagot sanat dallarına da ya
pılacak kayıtlarla bütün enstrümanlarda eğitim önü
müzdeki yıldan itibaren başlıyor. Tam teşekküllü bir 
öğrenci senfoni orkestrasının kurulmasında büyük bir 
adım olan yeni açılan bu bölümlerde Ankara Devlet 
Flarmoni Orkestrası'ndan değerli trombon, trompet 
ustaları eğitimci olarak görev alacak. 
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Bilgisayarlar fiber optikle ha~anacak 
Gelecek öğretim yılından itibaren Yunusemre ve 
İki Eylül Kampusleri arasında hizmete girecek 
fiber optik ağıyla bilgisayarlar birbirine 
bağlanacak. Bu sayede kampuslerdeki bütün bil
gisayarlar arasında ortak iletişim kurulabilecek. 

Özgür Nemutlu 
Anadolu Üniversitesi bilgisa-

yarları gelecek öğretim yı
lından itibaren fiber optik kablo
larla birbirine bağlanacak. Ana
dolu Üniversitesi Bilgi İşlem ve 
İletişim Teknolojileri Komisyo
nu'nca yapılan araştırmalardan 
sonra gerçekleştirilmesine karar 
verilen fiber optik bağlantı saye
sinde Anadolu Üniversitesi'nin 
Yunusemre ve İki Eylül Kampus
leri'ndeki tüm bilgisayarlar ara
sında her türlü bilgı ve video ak
tarımı yapılabilecek. 

Bilgi İşlem ve iletişim Teknolo
jileri Komisyonu Başkanı Prof. 
Dr. Önder Özkazanç, komısyo
mın, kurulduğu Ocak ayından 
bu yana üniversitedeki bilgisa
yarlar arasında iletişim kurmak 
için araştırmalar yaptığını ve pro 
je hakkında hazırlanan teknik ve 
idari şartnamelerin rektörlüğe su-

nulduğunu belirten Özkazanç 
daha sonra da projenin hayata 
geçirilmesi için ihale açıldığını 
söyledi. Fiber optik bağlantısının 
gelecek öğretim yılı başlayana 
kadar tamamlanacağını kayde
den Özkazanç, projenin gerçek
leştirilmesi için iki aylık sürenin 
yeterli olacağını ifade etti. Bilgi
sayar teknolojisindeki gelişmele
rin bu uygulamanın işlevselliğini 
kaybettirmeyeceğini vurgulayan 
Özkazanç, fiber optik bağlantısı
nın özellikleri hakkında şunları 
söyledi: 

"Bu altyapı kurulduğunda, vi
deo aktarımı dahil olmak üzere 
her türlü bilgi Anadolu Üniversi
tesi birim bilgisayarları arasında 
çok hızlı olarak aktarılabiline
cek. Bağlantının hızı ve bilgi ak
tarım kapasitesi sayesinde gerek 
kampus içi gerekse kampusler 
arası bilgisayar iletişimi kolaylık-

Doçentlik için yeni şans 
Doçent olmak isteyenlere, doçentlik sınavı yönetıııeliginde 

yapılan bir değişikle yeni bir şans tanındı. 
Doçentlik sınavı açılacak ana bilim, ana sanat, bilim ve sanat 

dalları listesinde haşvurabilc-ceği ana bilim dalı, bilim dalı ve 
konular bulunmaması nedeniyle Haziran 1998 döneminde 
başvuruda bulunamayan adaylar, yönetmelikte yapılan değişiklik 
sayesinde bağlı oldugu dallardan başvuruda bulunabilecekler. 

Doçentlik sınavı yönetmeliğinde yapılan değişikliğin Resmi 
Gazetede yayımlanmasıyla birlikte doçentlik sınavına başvuruda 
bulunamay<1n ad<1ylar 20 Temmuz 1998 akşamına kadar ilgili 
rektörlüklere başvuruda bulurıabilece>kler. 

Bilgi İşlem ve İletişim 
Teknolojileri Komisyonu 
İki alt komisyon ile çalışmalarını sürdüren Bilgi İşlem ve 
İletişim Teknolojileri Komisyonu Anadolu Üniversitesi'nin 
teknolojik alt yapısının tamamlanması için çalışıyor. 

Özgür Nemutlu 
Anadolu _Üniversitesi Bilgi İş-

lem ve iletişim Teknolojileri 
Komisyonu Ocak 1998'clen bu 
yanzı zıraştırnıa ve inceleme çalış
malarını sürdürüyor. Başkanlığı
nı Prof. Dr. Önder Özkazanç'ın 
yaptığı ve Prof. Dr. Ali Ekrem 
Özkul, Prof. Dr. Mehmet Kesim, 
Prof. Dr. Yaşar I foşcan, Prof. Dr. 
Ali Güneş, Doç. Dr. Can Ayday, 
Doç. Dr. AhmPt Durnıcız ve Yrd. 
Doç. Dr._ 1 lak,ın Şenel'den olu
şan Bilgi işlem ve iletişim rckno
lojileri Komisyonu, Anadolu 
Üniversitesi birimlerinde kullanı
lan bilgi ve iletişim tcknolojileri
nın gelişimini sağlamayı ve 
bunun için gerekli olan altyapı 
çalışmalarını gerçekleştirmeyi 
amaçlıyor. Komisyonun günün 
teknolojisini izlediğini bt>lirten 
Prof. Dr. Önder Özkazanç, yeni 

teknolojilere sahip araçların Ana
dolu Üniversitesi'ne kazandırıl
ması için çaba gösterdiklerini 
söyledi. 

Komisyon bünyesinde çalış
malarını yürüten iki alt komisyon 
bulunduğunu belirten Özka
zanç, alt komisyonlardan birinci
sinin televizyon yayını ve uydu 
teknolojisi alanında araştırmalar 
yaptığını, ikinci komısyonun ise 
üniversite içi bilgisayarların iletı
şimi konusunda çalışmalar yaptı
ğını ifzıde etti. 

Üniversite birimlerine alınan 
çeşitli araçların teknik şartname
lerinin de Bilgi İşlem ve İletişim 
Teknoloıileri Komisyonu'nca ha
zırlandığını belirten Özkazanç, 
komisyonun yaptığı çzılışmc1larla 
Anadolu Üniversitt'si'nin teknik 
yapılanmasını hızlandırdığını 
kaydetti. 

Fiberoptik kablolama çalışmaları için Yunusemre Kampusü'nde yollar 
kazılarak fiber kablolar döşeniyor. Çalışmalar iki ayda tamamlanacak. 

la sağlanacak." 
Prof. Dr. Önder Özkazanç, 

Bilgi İşlem ve İletişim Teknoloji
leri Komisyonunun Anadolu 

Üniversitesi'nin iletişim ağını ge
liştirmek için araştırmalar yap
maya devam edeceğini sözlerine 
ekledi. 

Önkayıtlar haşlıyor 
Anadolu Üniversitesi'nin özel yetenek sınavıyla öğrenci 
alan fakülte ve yüksekokullarının önkayıt başvuru 
koşulları açıklandı. Başvurular 20 Temmuz'da başlıyor. 

A naclolu Üniversitesi bünye-
sinde eğitim veren ve özel 

yetenek sınavıyla öğrenci alan 
okullar önkayıt koşullarını açık
ladılar. Buna göre: 

Beden Eğitimi ve Spor Yükse
kokulu yetenek sınavına girmek 
isteyen öğrencilerin 20 Tem
muz-I4 Ağustos tarihleri arasın
da Yunusemre Kampusü Beden 
Eğitımi ve Spor Yüksekokulu 
Müdürlüğü'ne başvuruda bulun
maları gerekiyor. Sınavları 17-
22 Ağustos tarihleri arasında 
yapılacak olan BESYO'nun 
önkaydı için gerekli olan koşul 
ve belgeler ise şunlar: 

1- Başvuru dilekçesi 
2- Adayın 1998 yılına ait ÖSS 

sonuç belgesi (Adayların sözel
sayısal ve eşit ağırlıklı puanların 
herhangi birinden, 120 veya 
daha yüksek puan almış 
olmaları gerekmekte) 

3- Adayın Orta Öğretim Başarı 
Puanını belirten belge. 

4- iki adet fotoğraf (sakalsl7 ve 
başörti.isüz olması gerekli) 

5- Adzıyın "Beden Eğitimi ve 
Spor Yüksekokulu sınavlarına 
girmesinde sakınca yoktur" 
ibareli sağlık raporunun olnızısı 

6- 1 5 milyon TL. başvuru 
ücretinin ödenmesi (başvuru 
ücreti iade edilmiyecek) 

7- Sınavla ilgili bilgiler önkayıt 
sırasında b,rnlı olarak ad,ıy 
öğrencıye verilecektir. 

Güzel Sanatlar Fakültesi yete
nek sınavına girmek isteyen öğ-

rencilerin 17-28 Ağustos tarihle
ri içerisınde başvurularını Yunu
seınre Kampusü Güzel Sanatlar 
Fakültesi'ne yapmaları gereki
yor. Sınavları 30 Ağustos günü 
yapılacak olan GSF'nin önkaydı 
için gerekli olan koşul ve belge
ler ise şunlar: 

1- 1998 ÖSS'den herhangi bir 
alandan 120 ve üstünde puan 
almak. 

2- Başka bir yüksek öğretim 
kurumundan disiplin nedeniyle 
çıkarılmış bulunmamak. 

3- Başvuru dilekçesi 
4- ÖSS sonuç belgesinin aslı 

ve fotokopisi 
5- İki adet fotoğraf 
6- Sınav gider makbuzu (Baş

vuru ücreti 1 5 milyon TL.) 
Eskişehir Devlet Konservatu

varı yetenek sınavına girmek is
teyen öğrene ilerin 10-21 Ağus
tos tarihleri arasında Yunusemre 
KampusLi Devlet Konservatuarı'
na başvuruda bulunmaları gere
kiyor. Sınavları 31 Ağustos-7 Ey
li.ıl tarihleri arasında yapılacak 
olan Devlet Konservatuarı'nın 
önkaydı için gerekli olan koşul 
ve belgeler ise şunlar: 

1- 1998 ÖSS sınav somıç bel
gesin in fotokopisi (Adayların 
herhangi bir alanda 120 puan ve 
üstünü alanıaları gerekmekte) 

2 İki Adet iotogrzıf 
3- Başvuru dilekçesi 
4- Sınav gider makbuzu 
(Başvuru ücreti 15 Milyon TL) 

Kampus 
susuz kaldı 
ÜNİVERSİTEMİZİN Yunusem

re Kampusü'nde 13-16 
Temmuz tarihleri arasında 
üniversiteye su sağlayan ku
yu pompasının arıza yap
ması dolayısıyla Yunusemre 
Kampusü'ne su verilemedi. 
Yetkililer arızalanan pompa
nın değiştirimesiyle Üniver
site'de iki gün süren su ke
sintisinin sona erdiğini 
belirttiler. 

Eczacılıktan 
bülten 
KURULUŞUNUN 30. yıldönü

münü kutlayan Eczacılık Fa
kültesi, çalışma ve araştırma
ları uluslararası olarak ya
yımlanan eczacılık bülte
ninde yer alıyor. "Acta Phar
maceutıca Turcıca" adını ta
şıyan ve farmakoloji alanın
da yürütülen ulusal ve ulus
lararası çalışmaları içeren 
bü iten, İngi I izce olarak ya
yımlanıyor. Eczacılık Fakül
tesi'nin, Üniversite desteği 
ile yayımladığı bülten; Ame
rika, İngiltere, Fransa, İtalya, 
İskoçya ve Bulgaristan dahil 
olmak üzere yedi ülkeye 
gönderiliyor. Editörlüğünü 
Prof. Dr. Erdem Güler'in 
yaptığı bülten, dört ayda bir 
yayımlanıyor. Bu arada Eylül 
ayındzı İstanbul'da gerçek
leştirilecek olan Enternasyo
nal Farmasotik Teknoloji 
Sempozyumu'nun "Procee
cling" bölümü dergide ek 
olarak yayımlanacak. 

Mavi Hastane 
şifa dağıtıyor 
ANADOLU Üniversitesi bün

yesinde hizmet veren Mavi 
Hastane, gel işen olanakları 
ile hizmet vermeye devam 
ediyor. Hastanede Ocak 
ayından bu yana 25 bin 360 
personel, 19 bin 917 öğren
ci, 8 bin 921 emekli ve diğer 
kurumlardan gelen 4 bin 
936 hasta muayene edildi. 
Mavi Hastane Müdürü Ersin 
Yıldızlar, hastanede 207 
personel ve 160 öğrencinin 
ameliyat olduğunu ve 1670 
kişinin de yatarak tedavi 
gördüğünü ifade etti. 
Ersin Yıldızlar, 70 kişilık ya
tak kapasitesi olan hastane
de personel, emekli ve diğer 
kurumlardan gelen hastalar
dan 138'i büyük olmak üze
re, 230 orta ve 360 küçük 
ameliyat yapıldığını belirtti. 
Hastanenin diş polikliniğin
de ise 1735 personel, 1 738 
öğrenci, 452 emekli ve diğer 
kurumlardan gelen 247 kişi
nin tedavi gördüğürıu dile 
getiren Yıldızlar, Biyokimya 
bölümünde de, 28 bin 975 
tetkik yapıldıgını söyledi. 
Yıldızlar, 172 manıografi, 
1097 pc1nograiik film ve 
1167 ultrason çekilen hzısta
rıede, 96 dogum gerçekleş
tiğini belirtti 
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Anadolu Üniversitesi'nde, basketbol, yüzme, tenis 

Herkese 
♦Anadolu Üniversitesi'nde dört branşta açılan 
spor yaz okullarında 900'ü aşkın öğrenciye ile
riye dönük bilinçli ve amaçlı bir spor eğitimi 
veriliyor. Öğrenciler hem öğreniyor, hem spor 
yapıyor hem de eğleniyorlar. 
♦üniversite spor yaz okullarındaki temel 
amaç; sağlıklı yaşam için her yaşa yönelik ve 
herkesi kapsayan spor ortamını oluşturmak. 

Spor yaz okulları, Anadolu Üniversitesi Spor 
Kulübü'nde oynayan sporcuların kontrolünde 
gerçekleşirken, minik sporculara sağlam bir alt 
yapı sağlanması hedefleniyor. 

Galip Öztürk 

• Öge Demirkan 

l lk ve orta dereceli okulların 
kapanmasıyla birlikte Anadolu 

Ünıversitesi'nde spor yaz okulla
rı açıldı. Futbol, tenis, basketbol 
ve yüzme olmak üzere dört dal
da açılan spor yaz okullarından 
900'e yakın öğrenci yararlanı
yor. Haziran ayında başlayan 
spor yaz okulları Ağustos ayının 
sonuna kadar devam edecek. Bu 
okullar aynı zamanda Anadolu 
Üniversitesi'nin spor faaliyetleri
nin alt yapısını da oluşturuyor. 
Yaz döneminde başarılı olan 
sporcular üniversitenin kulüp ta
kımlarına secilerek amatörlükten 
profesyonelliğe ilk adımı atmış 
oluyorlar. 

Futbol takımının altyapısına 
kaynak 

Spor yaz okulunda açılan 
branşlardan biri olan futbolda 
toplam üç grup bulunuyor. 8-1 O, 
10-12, 12-14 yaş gruplarında fa
aliyet gösteren futbol yaz okulu 
29 Haziran'da başladı ve 29 
Ağustos'ta sona erecek. Futbol 
yaz okulunun antrenörlüğünü 
Ana. Ü. Futbol Kulübü takımı 
kalecisi Korgül Sabaz yürütürken 

yardımcılıklarını ise Ana. Ü. Fut
bol takımının oyuncularıyla, 
BESYO öğrencileri yapıyorlar. 

Bir grubun çalışması ortalama 
60-75 dakika arası sürerken, saat 
9:00-10:00 arasında 8-10 ve 10-
12 yaş grupları çalışıyor. 12-14 
yaş grubu ise 10:00-11 :00 saat
leri arasında çalışmalarını sürdü
rüyor.Futbol yaz okulunun 29 
Ağustos'ta sona ererken oyuncu
ları denemek için bir turnuva dü
zenlenecek. Köy Hizmetleri'nin 
düzenlediği bu turnuvayı geçti
ğimiz yıl üniversitemiz futbol 
yaz okullarına katılan 12-14 yaş 
grubu kazandı. 

Yüzme okulunda 730 öğrenci 
22 Haziranda başlayıp 30 

Ağustos'ta sona erecek olan 
yüzme yaz kursları pazartesi dı
şında hafta içi her gün faaliyetle
rini sürdürüyor. Şu anda yüzme 
yaz kursundan 400 minik, 120 
takım sporcusu, 60 takımın alt
yapısını oluşturan sporcular, 150 
personel ve personel yakınları 
yararlanıyor. Dersler sabah ve 
akşam ikişer seans olmak üzere 
dört seanstan oluşuyor. Minikler 
kategorisinde yaz kurslarına de
vam eden öğrenciler günde çift 

idman yapıyor. Ana. Ü. Yüzme 
Okulu'nda yeterli eğitimi alan ve 
idmanları başarıyla bitiren öğ
renciler daha sonra diğer kulüp 
sporcularıyla yarışma imkanını 
da buluyorlar. Bu yarışlardan ba
şarıyla çıkan sporcular, 23-26 
Temmuz'da yapılacak Türkiye 
Şampiyonası'na katılacaklar. 1-2 
Ağustos' da ise 9-10-11 yaş grup-
1 arında Türkiye Şampiyona
sı'nda üniversitemizi temsil ede
cekler. Yüzme yaz kurslarının 
koordinatörlüğünü Haluk Okur 
yürütürken, cankurtaran, yüzme 
antrenörleri ve çalıştırıcıdan olu
şan 22 kişilik bir kadro geleceğin 
yüzücülerini yetiştiriyor. 

Geleceğin basketbolcuları 

22 Haziran'da başlayan bas
ketbol yaz kursları 29 Ağus
tos'da sona erecek. 6-8, 8-1 O, 
10-12, 12-14, 14 ve yukarısı ol
mak üzere beş gruptan oluşan 
geleceğin basketbolcularını ant
renörler Rıza Solmaz, Mehmet 
Küçükdere, Süleyman Kara, İlyas 
Dak, Sezin Sofuoğlu ve Kader 
Tekin yetiştiriyorlar. Basketbol 

Anadolu Üniversitesi Kapalı Spor Salonu'nun bakımda olması nedeniyle minik sporcular 
çalışmalarına Ozel Çağdaş Lisesi'nin spor salonunda devam ediyorlar 

yaz okuluyla öğrencilere basket
bol hakkındaki bilgiler verilip 
bunlar uygulatılırken, ekip çalış
ması ,ve paylaşım duygusu yaş 
gruplarına yönelik özel çalışma 
yöntemleriyle aşılanmaya çalışı
lıyor. Toplam 80 öğrencinin ya
rarlandığı basketbol yaz okulu 
spor salonunun bakımda olması 
nedeniyle Özel Çağdaş Lise
si'nde yapılıyor. 

Her yaşa tenis 
İki dönem olarak açılan tenis 

yaz okulunun ilk dönemi 20 
Temmuz'da sona eriyor. 51 mi
niğin raket salladığı yaz okulun
da ikinci dönem 27 Temmuz'da 
başlıyor. Daha önce yaz okulun
da bir kişi hocalık yaparken, şu 
anda Arş. Grv. Nezih Orhon 
başta olmak üzere üç hoca tenis 
dersi veriyor. Bu miniklerden ye
tenekli olanlar Ana.Ü. tenis takı-

mının altyapısına ve yarışmalara 
hazırlanıyorlar. Ayrıca 27 Tem
muz'da Türkiye'de ilk kez bü
yüklere tenis okulu açılıyor. Bü
yüklerin ders günleri pazartesi
çarşamba-cuma günleri 19:00-
20:00 arası olacak. Tenis oku
lunda planan bir başka amaç ise 
büyükler katagorisinde bulunan
lara sosyal biı· ortam da yarat
mak. Bunun yanı sıra 15 günde 
bir herkese açık hafta sonu bir 
gün süren tenis turnuvaları başlı
yor. Bu yıl bayan erkek olmak 
üzere oluşturulacak ve ikinci lig
de mücadele edecek tenis takı
mına isteyen herkes başvurabile
cek. Şu anda takım için çalıştırı
lan 15 minik bulunurken yapıla
cak yarışmalarla yetenekli genç
ler Ana. Ü.'nün tenis takımına 
kazandırılacak. 

.,, 
Tenise küçük yaşta başlayan minikler belki de geleceğin şampiy

onları olacaklar 


